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ul. Poznańska  33

64-300  Nowy  Tomyśl

AO.BR.0002.48.2023

PROTOKÓŁ NR XLV111/2023
Z OBRAD  XLVIII  SESJI

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  31 maja  2023  r.

w  sali  sesyjnej  Starostwa  Powiatowego

1.  Otwarcie  XLVIII  sesji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodnicząca  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  Renata  Gruszka  o godzinie  13.00

otworzyła  obrady  XLVIII  sesji Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  i powitała  radnych,  Starostę

Nowotomyskiego  - Andrzeja  Wilkońskiego,  członków  Zarządu,  Sekretarza  Powiatu  - Ewę

Bąbelek,  Skarbnika  Powiatu  -  Barbarę  Golon,  Radcę  Prawnego  -  Wojciecha  Lignowskiego,

Główną  Księgową  SP ZOZ -  Beatę  Wolanin,  Komendanta  Powiatowego  Państwowej  Straży

Pożarnej  -  Marka  Kołdyka  oraz  zaproszonych  gości.

Przewodnicząca  poinformowała,  że zwyczajem  na sesjach  Rady  Powiatu  jest  mówienie

o ludziach,  którzy  mają  wielkie  osiągnięcia,  a poprzez  swoją  pracę  promują  Powiat

Nowotomyski.  Na dzisiejszą  sesję  przyjęła  zaproszenie  Pani  Izabela  Putz,  która  w dniu  18  maja

br.  z okazji  obchodów  Wielkopolskiego  Dnia  Bibliotekarza  i Bibliotek  otrzymała  z rąk  Marszałka

Województwa  Wielkopolskiego  nagrodę  w  postaci  odznaki  honorowej  za zasługi  dla

Województwa  Wielkopolskiego.  Pani Izabela  Putz  jest  bibliotekarką,  specjalistką  do spraw

animacji  i kultury  Biblioteki  Miejskiej  i Powiatowej  w Nowym  Tomyślu.  Wyróżnienie  dla Pani

Izabeli  zostało  przyznane  za zaangażowanie  w rozwój  czytelnictwa  i kultury  w regionie,

inicjowanie  i realizację  projektów  odpowiadających  na  potrzeby  drugiego  człowieka,

otwartość,  wsparcie  integracji  lokalnej  społeczności  oraz  za podążanie  za  najnowszymi

technologiamii  wykorzystanie  ich w działaniach  na rzecz  bibliotekarstwa.

Starosta,  w imieniu  władz  samorządowych  Powiatu  Nowotomyskiego,  odczytał  list

gratulacyjny  dla  Pani  Izabeli  Putz.  Starosta  dodał,  że należy  się uznanie  dla  całego  środowiska

bibliotekarskiego.

Starosta  wraz  z Przewodniczącą  wręczyli  Pani  Izabeli  kwiaty  oraz  upominek.

Pani  Izabela  Putz  podziękowała  za docenienie  pracy  oraz  poinformowała,  że

zakwalifikowała  się na sześciotygodniowy  staż  w Centre  Georges  Pompidou  w Paryżu.  Pani

Izabela  dodała,  że będzie  realizować  projekt  pn.  Między  kulturami.

Starosta  pogratulował  otrzymania  możliwości  odbycia  stażu  w tak prestiżowym

miejscu  i wyraził  nadzieję  na promocję  naszej  małej  ojczyzny.

Pani  Izabela  Putz  poinformowała,  że w związku  z napływem  uchodźców  do Nowego

Tomyśla,  od  2017  roku  prowadzi  Językowe  Pogotowie.  Ponadto,  Pani  Izabela  powiadomiła,  że

współpracuje  z Domem  Polskim  w Santa  Fe w Argentynie.  Wraz  z Zespołem  Szkół  nr 1 w

Nowym  Tomyślu  współpracuje  ze szkołą  w Marcos  Juśrez  w prowincji  Kordoba  w Argentynie.

Szkoły  prowadzą  wspólne  lekcje  on-line.

Następnie,  Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o potwierdzenie  swojej  obecności  na

sesji  drogą  elektroniczną.
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Przewodnicząca  poinformowała,  że na sali obecnych  jest 18 radnych  i stwierdziła

quorum  oraz  prawomocność  obrad.

Lista obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr I  do protokołu.

Lista obecności  gości stanowi  załącznik  nr 2 do protokołu.

Przewodnicząca  dodała,  że obrady  sesji  są  transmitowane  i nagrywane,  a

administratorem  nagrań  jest  Starosta  Nowotomyski.

2. Przedstawienie  porządku  obrad.

Przewodnicząca  zapytała,  czy do porządku  obrad  są pytania  lub uwagi?

Starosta,  w imieniu  Zarządu,  wniósł  o dodanie  do porządku  obrad  następujących

projektów  uchwał  w sprawie:

- przedłużenia  terminu  do załatwienia  skargi  na działanie  Starosty  Nowotomyskiego,

- przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla  Pana  Jerzego

Dziamskiego),

- przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla  Pana  Henryka

Helwingal
- przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla Pani Marii  Czekała),

- przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla  Pani  Renaty

Parniewicz),

- przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla  Pana  Mariana

Bobkiewicza).

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu

uchwały.

Głosowano  w sprawie:

Wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  przedłużenia  terminu  do

załatwienia  skargi  na działanie  Starosty  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Marcin  Brambor

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  decyzję  o wprowadzeniu  do

porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  terminu  do  załatwienia  skargi  na

działanie  Starosty  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu

uchwały.

Głosowano  w sprawie:

Wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony

dla Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla Pana Jerzego  Dziamskiego).

Wyniki  głosowania
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ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Marcin  Brambor

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  decyzję  o wprowadzeniu  do

porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu

Nowotomyskiego"  (dla  Pana  Jerzego  Dziamskiego).

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu

uchwały.

Głosowano  w sprawie:

Wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony

dla Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla Pana Henryka  Helwinga).

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECN-I (1)

Marcin  Brambor

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  decyzję  o wprowadzeniu  do

porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu

Nowotomyskiego"  (dla  Pana  Henryka  Helwinga).

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu

uchwały.

Głosowano  w sprawie:

Wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony

dla Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla Pani Marii  Czekała).

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Marcin  Brambor
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Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  decyzję  o wprowadzeniu  do

porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu

Nowotomyskiego"  (dla  Pani  Marii  Czekała).

Przewodnicząca  poddała  pod głosowanie  wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu

uchwały.

Głosowano  w sprawie:

Wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony

dla Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla Pani Renaty  Parniewicz).

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Marcin  Brambor

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  decyzję  o wprowadzeniu  do

porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu

Nowotomyskiego"  (dla  Pani  Renaty  Parniewicz).

Przewodnicząca  poddała  pod głosowanie  wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu

uchwały.

Głosowano  w sprawie:

Wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony

dla Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla Pana Mariana  Bobkiewicza).

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Marcin  Brambor

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  decyzję  o wprowadzeniu  do

porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu

Nowotomyskiego"  (dla  Pana  Mariana  Bobkiewicza).

Przewodnicząca  zaproponowała  10 minutową  przerwę,  aby poszczególne  komisje

Rady  mogły  zapoznać  się z projektami  uchwał,  które  zostały  wprowadzone  po porządku  obrad

w celu zaopiniowania.  Przewodnicząca  poprosiła  Przewodniczących  komisji  branżowych  o

zwołanie  wspólnego  posiedzenia.

Przewodnicząca  o godzinie  13.13  ogłosiła  10  minutową  przerwę.

Obrady  wznowiono  o godzinie  13.23.

4



Na sali obecnych  18  radnych.

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekty  uchwał  wprowadzone  do porządku  obrad

zostały  jednogłośnie  lub  większością  głosów  pozytywnie  zaopiniowane  przez  komisje

branżowe  na wspólnym  posiedzeniu  komisji.  Przewodnicząca  dodała,  że radni  otrzymali

materiały  na sesję  drogą  elektroniczną,  były  one  także  umieszczone  na stronie  internetowej

Powiatu  i w  Biuletynie  Informacji  Publicznej.  Materiały  na sesję  zostały  pozytywnie

zaopiniowane  na komisjach  branżowych.

3. Przyjęcie  protokołu  z XLVII  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

Przewodnicząca  oznajmiła,  że do protokołu  z XLVII sesji nie wpłynęły  żadne  uwagi  na

piśmie.

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  protokół  z XLVII sesji  Rady  Powiatu.

Głosowano  w sprawie:

Przyjęcie  protokołu  z XLVII sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Marcin  Brambor

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z XLVII sesji Rady

Powiatu  Nowotomyskiego.

4.  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu Powiatu  Nowotomyskiego  w

okresie  międzysesyjnym  stanowi  załącznik  nr 3 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w  okresie  międzysesyjnym  odbyło  się  pięć

posiedzeń  Zarządu.  Ostatnie  posiedzenie  Zarządu  odbyło  się  dzisiaj,  w związku  z tym

Przewodnicząca  poprosiła  Starostę  o odczytanie  sprawozdania  z dzisiejszego  posiedzenia

Zarządu.

Starosta  odczytałinformację  Starosty  Nowotomyskiego  z posiedzenia  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w dniu  31 maja  2023  r.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są  jakieś  pytania  do sprawozdań  i poprosiła  o zgłaszanie

się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.

Nikt  się  nie zgłosił.

5. Sprawozdanie  z działalności  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej

imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok  2022.
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Sprawozdanie  z działalności  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu Opieki  Zdrowotnej  imienia

doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok 2022 stanowi  załącznik  nr 4 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Dyrektora  SP ZOZ w Nowym  Tomyślu  o przedstawienie

sprawozdania  z działalności  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia

doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok  2022.

Dyrektor  SP ZOZ poinformował,  że szpital  kontynuował  swoje  zadania  statutowe  przez

cały rok. Szpital  funkcjonuje  jako  placówka  o charakterze  ogólnym,  bez zmiany  struktury

poradni,  oddziałów  oraz  pracowni  diagnostycznych  szpitala.

Radna  Maria  Galas  o godzinie  13.27  opuściła  salę obrad.

W ubiegłym  roku  w szpitalu  było  dostępnych  214  łóżek,  dodatkowo  uruchomiono  30

łóżek  covidowych.  Do szpitala  przyjęto  13 644 pacjentów,  z czego  2 512 stanowiły  dzieci  do

18.  roku  życia,  a 5 480  pacjentów  było  powyżej  65. roku  życia.  W trybie  nagłym  przyjęto  65 %

pacjentów,  a 24 % chorych  to osoby  przekazane  przez  zespoły  ratownictwa  medycznego.

Liczba  świadczeń  była porównywalna  do roku  2021.  Średnie  obłożenie  łóżek  wyniosło  61 %.

Najwyższe  obłożenie  było  w ZOL-u  -  99,7  % oraz na Oddziale  Neurologicznym  -  83,81  %.

Najniższe  obłożenie  łóżek  było  na Oddziale  Ginekologicznym  - 23,01  %, co wiązało  się  z

zawieszeniem  w I kwartale  Oddziału  Ginekologiczno-Położniczego  oraz  zawieszeniem  od 1

kwietnia  do końca  roku  2022  części  położniczej  oraz  Oddziału  Noworodkowego.  W szpitalu

odnotowano  293 zgony  - wskaźnik  1,78.  Dyrektor  poinformował,  że 67,75  % pacjentów  to

mieszkańcy  powiatu  nowotomyskiego.  Dużą  część  pacjentów  stanowią  mieszkańcy  powiatów

ościennych.  Na Oddziale  Dziecięcym  54 % stanowiły  dzieci  powiatu  nowotomyskiego,  21 %

dzieci  z powiatu  grodziskiego,  16  % dzieci  z powiatu  wolsztyńskiego.  Jedynie  36,01  % pacjentek

na Oddziale  Ginekologicznym  stanowiły  mieszkanki  powiatu  nowotomyskiego.

Radna  Maria  Galas  o godzinie  13.30  wróciła  na salę obrad.

W 2022  roku  wykonano  2 812  zabiegów,  co stanowi  blisko  300  zabiegów  więcej  niż w

roku  2021.  W I kwartale  ubiegłego  roku  leczono  134  pacjentów  covidowych,  z czego  17  osób

zmarło.  W poradniach  specjalistycznych  udzielono  26 551 porad,  w tym  najwięcej  w poradni

chirurgicznej  - 12  914 oraz w poradni  endokrynologicznej  - 2 633. Poza poradniami  oraz

oddziałami  szpitalnymi,  świadczone  są również  usługi  w zakresie  rehabilitacji  domowej  -

wykonano  27 603 świadczenia.  W ramach  nocnej  i świątecznej  opieki  zdrowotnej  udzielono

6 572 porady  lekarskie  oraz  5 231 świadczeń  pielęgniarskich.  Wykonano  190  961 badań  w

ramach  diagnostyki  laboratoryjnej,  8 398 badań  w zakresie  tomografii  komputerowej  oraz

6 352  badania  w  ramach  rezonansu  magnetycznego.  Zespoły  ratownictwa  medycznego  odbyły

4 397 wyjazdów  (w tym  1942  wyjazdy  zrealizowane  przez  zespół  z Nowego  Tomyśla,  1045

przez  zespół  ze Zbąszynia  oraz 1410  przez  zespół  z Opalenicy).  Dyrektor  zwrócił  uwagę,  że

początek  roku  2022  wiązał  się z problemami  kadrowymi  oraz  finansowymi.  Stan zatrudnienia

w 2022  roku  wynosił  591 osób.  Duży  wpływ  na kondycję  finansową  szpitala  miała  inflacja  -

przede  wszystkim  wzrost  cen prądu  i gazu,  a także  ustawowy  wzrost  wartości  wynagrodzeń

wśród  pracowników  podmiotów  leczniczych.  Dyrektor  poinformował,  że przychody  w 2022

roku  wyniosły  89.492.014,95  zł. Koszty  poniesione  w roku  ubiegłym  stanowiły  88.649.096,47

zł. Wynik  finansowy  to  zysk  netto  w wysokości  396.856,57  zł. Dyrektor  podziękował  Starostwu
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Powiatowemu  w Nowym  Tomyślu  oraz  radnym  za przychylność  i złożenie  wniosku  w ramach

Polskiego  Ładu  o pozyskanie  środków  na zadanie  dotyczące  modernizacji  Szpitalnego  Oddziału

Ratunkowego.  Co więcej,  udało  się  pozyskać  środki  z WRPO  na zakupy  sprzętu  medycznego  i

karetki  przeznaczonej  dla Szpitalnego  Oddziału  Ratunkowego.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są  jakieś  pytania  do  sprawozdania  i poprosiła  o

zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

- Wiceprzewodniczący  Zbigniew  Markowski  zapytał,  ile osób  było  zatrudnionych  w SP ZOZ w

ubiegłym  roku?

- Dyrektor  SP ZOZ odpowiedział,  że w ubiegłym  roku  było zatrudnionych  591 osób, a

przelicznik  etatowy  był  na poziomie  347 etatów.

- Wiceprzewodniczący  Zbigniew  Markowski  zapytał,  jak Rada Społeczna  działająca  przy  SP

ZOZ oceniła  poprzedni  rok  działalności  szpitala?

- Starosta  odpowiedział,  że Rada Społeczna  przyjęła  sprawozdanie,  które  przedstawił  Dyrektor

SP ZOZ. Starosta  dodał,  że drugi  rok  z rzędu  wynik  finansowy  SP ZOZ w Nowym  Tomyślu  jest

na dodatnim  poziomie.

Przewodnicząca,  w imieniu  Rady  i Zarządu,  podziękowała  Dyrektorowi  oraz  wszystkim

pracownikom  szpitala  za całorocznytrud,  pracęi  wysiłek  włożony  w ratowanie  życia  ludzkiego

zarówno  mieszkańców  powiatu  nowotomyskiego,  jak  i powiatów  ościennych.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez uwag  sprawozdanie  z działalności

Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi

w Nowym  Tomyślu  za rok  2022.

6. Sprawozdanie  z reaIizacji,,Rocznego  programu  współpracy  Powiatu  Nowotomyskiego  z

organizacjami  pozarządowymi  za rok  2022".

Sprawozdanie  z realizacji  ,,Rocznego  programu  współpracy  Powiatu  Nowotomyskiego  z

organizacjami  pozarządowymi  za rok 2022"  stanowi  załącznik  nr 5 do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są jakieś  pytania  lub uwagi  do sprawozdania  i poprosiła

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.

Nikt  się  nie zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła

,,Rocznego  programu  współpracy  Powiatu

pozarządowymi  za rok  2022".

bez  uwag  sprawozdanie  z realizacji

Nowotomyskiego  z organizacjami

7. Podjęcie  uchwał  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie:

a) zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2023 stanowi

załącznik  nr 6 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbnik  Powiatu  o omówienie  projektu  uchwały  w

sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających  z

realizacji  budżetu  dokonuje  się  zmian  w planach  budżetowych:

- Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Zespołu  do Spraw  Orzekania  o Niepełnosprawności  w Nowym  Tomyślu,
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- Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr 2 w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance,

- Zespołu  Szkół  nr 1 w Zbąszyniu,

- Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  - Wychowawczego  w Zbąszyniu.

Pani Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

- Wiceprzewodniczący  Zbigniew  Markowski  zwrócił  uwagę,  że zwiększono  o 250.000,00  zł

środki  dla Zespołu  Szkół  nr li  zapytał,  z czym  to  jest  związane?

- Skarbnik  Powiatu  odpowiedziała,  że ww.  środki  w kwocie  250.000,00  zł dotyczą  zadania  pn.

Termomodernizacja  budynku  biurowego  Starostwa  Powiatowego  przy  ul. Poznańskiej  33 w

Nowym  Tomyślu  wraz  z wymianą  okien  i montażem  źródeł  energii  odnawialnej.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

-Marcin  Brambor

Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLVl1l/406/2023 w
sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023.

b) uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2023  -  2034

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2023 -  2034  stanowi  załącznik  nr 7 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbnik  Powiatu  o omówienie  projektu  uchwały  w

sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na

lata 2023  -  2034.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w zaproponowanym  projekcie  uchwały  w

sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na

lata 2023  -  2034  uwzględniono  propozycję  zmian  w zadaniach  wieloletnich  tj. rozbiórka

istniejącego  i budowa  nowego  jazu  za rzece  Obrze  w m. Perzyny,  termomodernizacja  budynku

biurowego  Starostwa  Powiatowego  przy ul. Poznańskiej  33 w Nowym  Tomyślu  wraz  z

wymianą  okien  i montażem  źródeł  energii  odnawialnej,  budowa  kładki  pieszo-rowerowej  nad

rzeką  Obrą  w m. Nowa  Wieś  Zbąska  oraz  kładki  pieszo-rowerowej  nad rzeką  Czarna  Woda  w

m.  Komorowo  oraz  zaproponowano  wprowadzenie  nowego  zadania  wieloletniego  z
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wydatków  bieżących  tj.  zadanie  pn.  Wsparcie  w zarządzaniu  systemem  eIektroenergetycznym.

Skarbnik  dodała,  że uwzględniono  zmiany  w dochodach  i wydatkach  oraz  przychodach
Powiatu  Nowotomyskiego,  które  uwzględnione  zostały  w uchwale  w sprawie  zmiany  budżetu
Powiatu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.

Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata
2023  -  2034.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1
Wyniki  imienne:

ZA (18)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota
Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,
Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Tomasz
Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Marcin  Brambor

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLVl11/407/2023  w
sprawie  uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego
na lata  2023  -  2034.

c) powołania  Rady  Społecznej  przy  Samodzielnym  Publicznym  Zakładzie  Opieki  Zdrowotnej
imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu

Projekt  uchwały  w sprawie  powołania  Rady Społecznej  przy Samodzielnym  Publicznym
Zakładzie  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  stanowi  załącznik
nr 8 do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są pytania  do tego  projektu  uchwały  i poprosiła  o
zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.

Pytań  nie  było.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

powołania  Rady  Społecznej  przy  Samodzielnym  Publicznym  Zakładzie  Opieki  Zdrowotnej
imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 1,  BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1
Wyniki  imienne:

ZA (17)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota
Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Władysław  Napierała,
Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek
Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (1)

Zbigniew  Markowski
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NIEOBECNI  (1)

Marcin  Brambor

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr

XLV111/408/2023 w sprawie powołania Rady  Społecznej  przy  Samodzielnym  Publicznym

Zakładzie  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

d) wyrażenia  zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiącej  własność  Powiatu

na rzecz  Gminy  Lwówek

Projekt uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości

stanowiącej  własność  Powiatu  na rzecz Gminy  Lwówek  stanowi  załącznik  nr 9 do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są pytania  do tego  projektu  uchwały  i poprosiła  o

zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.

Pytań  nie było.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

wyrażenia  zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiącej  własność  Powiatu  na

rzecz  Gminy  Lwówek.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Marcin  Brambor

Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLV1l1/409/2023 w
sprawie  wyrażenia  zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiącej  własność

Powiatu  na rzecz  Gminy  Lwówek.

e) przedłużenia  terminu  do załatwienia  skargi  na działanie  Starosty  Nowotomyskiego

Projekt  uchwały  w sprawie  przedłużenia  terminu  do załatwienia  skargi na działanie  Starosty

Nowotomyskiego  stanowi  załącznik  nr IO do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś z radnych  chciałby  zabrać  głos i poprosiła  o

zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.

Pytań  nie było.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

przedłużenia  terminu  do załatwienia  skargi  na działanie  Starosty  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (18)
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Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Marcin  Brambor

Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLV111/410/2023 w
sprawie  przedłużenia  terminu  do  załatwienia  skargi  na działanie  Starosty  Nowotomyskiego.

f)  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla  Pana  jerzego

Dziamskiego)

Projekt  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla

Pana Jerzego Dziamskiego)  stanowi  załącznik  nr Il  do protokołu.

Przewodnicząca  przypomniała,  że zgodnie  z regulaminem  stanowiącym  załącznik  do

uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  ,,Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"  projekty

uchwał  nie podlegają  dyskusji,  w związku  z tym  Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod

głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla Pana Jerzego  Dziamskiego).

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Marcin  Brambor

Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLV111/411/2023 w
sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla Pana Jerzego

Dziamskiego).

g) przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla  Pana  Henryka

Helwinga),

Projekt  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla

Pana Henryka  Helwinga)  stanowi  załącznik  nr 12  do protokołu.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla Pana Henryka  Helwinga).

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (18)
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Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Marcin  Brambor

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLV111/412/2023 w
sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla  Pana  Henryka

Helwinga).

h) przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla  Pani  Marii  Czekała),

Projekt  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla

Pani Marii  Czekała)  stanowi  załącznik  nr 13  do protokołu.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla  Pani  Marii  Czekała).

Wyniki  głosowania

ZA: 12,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 6, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (12)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Dorota  Kaczmarek,  Ireneusz

Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Jacek  Pieprzyk,  Tomasz  Szczechowicz,

Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (6)

Renata  Gruszka,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc

NIEOBECNI  (1)

Marcin  Brambor

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr

XLV111/413/2023 w sprawie  przyznania tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu Nowotomyskiego"
(dla  Pani  Marii  Czekała).

i) przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla  Pani  Renaty  Parniewicz),

Projekt  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla

Pani Renaty  Parniewicz)  stanowi  załącznik  nr 14  do protokołu.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla  Pani  Renaty  Parniewicz).

Wyniki  głosowania

ZA: 11,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 7, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (11)
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Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Dorota  Kaczmarek,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Jacek  Pieprzyk,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek

Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (7)

Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Krzysztof  Pacholak,

Edwin  Pigla,  Adam  Pilc

NIEOBECNI  (1)

Marcin  Brambor

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr

XLV111/414/2023 w sprawie przyznania tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"
(dla  Pani  Renaty  Parniewicz).

j)  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla  Pana  Mariana

Bobkiewicza).

Projekt  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla
Pana Mariana  Bobkiewicza)  stanowi  załącznik  nr 15  do protokołu.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla  Pana  Mariana  Bobkiewicza).

Wyniki  głosowania

ZA: 12,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 6, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (12)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Dorota  Kaczmarek,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,

Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (6)

Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Krzysztof  Pacholak,

Adam  Pilc

NIEOBECNI  (1)

Marcin  Brambor

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr

XLV111/415/2023 w sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"
(dla  Pana  Mariana  Bobkiewicza).

8. Interpelacje  i zapytania  Radnych.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w okresie  międzysesyjnym  nie wpłynęła  żadna

interpelacja  oraz  zapytanie.  Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  w tym  momencie

chciałby  złożyć  interpelację  lub  zapytanie?

Nikt  się nie  zgłosił.

Radny  Edwin  Pigla  o godzinie  13.55  opuścił  obrady  Rady  Powiatu.

9. Wolne  głosy  i wnioski.
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Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chce zabrać  głos  i poprosiła  o zgłaszanie

się drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

- Wiceprzewodniczący  Zbigniew  Markowski  wyraził  zaniepokojenie  stanem  obiektu  przy  ul.

Marszałka  Piłsudskiego  37 w Nowym  Tomyślu,  który  jest  własnością  Skarbu  Państwa.

- Starosta  wyjaśnił,  że nieruchomość  należy  do Skarbu  Państwa,  natomiast  jest  ona  w zarządzie

Wojskowego  Centrum  Rekrutacji.  Starosta  poinformował,  że z uzyskanych  wcześniej

informacji  wynika,  iż w bieżącym  roku  nie są przewidziane  prace  inwestycyjne  na tym  obiekcie.

Radny  Patryk  Kąkolewski  o godzinie  13.57  opuścił  obrady  Rady  Powiatu.

Radny  Edwin  Pigla  o godzinie  13.57  wrócił  na salę  obrad.

- Wiceprzewodniczący  Zbigniew  Markowski  (Ad Vocem)  zaproponował,  żeby  Rada Powiatu

wystąpiła  z wnioskiem,  aby trwały  zarządca  przedmiotowego  obiektu  udzielił  pisemnej

informacji  na temat  bieżącego  utrzymania  obiektu  oraz dalszych  planów  przeznaczenia

obiektu.

Radny  Patryk  Kąkolewski  o godzinie  13.58  wrócił  na salę obrad.

- Starosta  odpowiedział,  że zostanie  wystosowane  pismo  w przedmiotowej  sprawie.

- Radny  Ireneusz  Kozecki  oznajmił,  że do dzisiejszego  wystąpienia  w punkcie  Wolne  głosy  i

wnioski  skłoniły  radnego  dwie  sprawy.  Pierwsza  sprawa  dotyczy  wystąpienia  radnego

dotyczącego  zapytania  w sprawie  nieobecności  delegacji  Zespołu  Szkół  nr I  w Nowym  Tomyślu

podczas  obchodów  104.  rocznicy  wybuchu  Powstania  Wielkopolskiego,  a także  pisma

AO.BR.0004.27.2023  z dnia 10 maja br. podpisanego  przez Panią  Przewodniczącą  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego.  Radny  poinformował,  że Przewodnicząca  zawarła  w treści  pisma

informację,  że zadaniem  przewodniczącego  jest  wyłącznie  organizowanie  pracy  rady  oraz

prowadzenie  obrad  rady.  Jednakże,  jest  jeszcze  art. 19a  ustawy  z dnia  5 czerwca  1998  r., z

którego  również  może  korzystać  Przewodnicząca.  Radny  dodał,  że Przewodnicząca  zawarła  w

przedmiotowym  piśmie  informację  o sporze  pomiędzy  Radnym  a Dyrektorem  Szkoły.  Radny

oznajmił,  że to nie  jest  spór,  a przekazanie  radnym,  jak  w sposób  mijający  się  z prawdą  udziela

informacji  Dyrektor  Łukasz  Frański.  Są na to  dowody  wynikające  z treści  pism,  kierowanych  na

adres  Rady Powiatu  Nowotomyskiego.  Radny  zachęcił  pozostałych  radnych  do zapoznania  się

z treścią  tych  pism,  które  umieszczone  są na tabletach  radnych.  Radny  zadał  pytanie:  Czy

mamy  jako  radni  tolerować  nieprawdę  i manipulację  umieszczoną  w  tych  pismach

podpisywanych  przez  Pana Dyrektora?  Radny  zgodził  się  z Przewodniczącą,  że prowadzenie

dalszej  korespondencji  w przedmiotowej  sprawie  z Panią  Przewodniczącą  jest  bezzasadne.  Co

do zarzutów  do Dyrektora  Frańskiego,  to nie zarzuty,  lecz odkryta  prawda  o manipulowaniu,

mijaniu  się z prawdą  w treści  udzielonych  odpowiedzi.  Czy należy  to zaakceptować?  Radny

wyraził  smutek,  że Przewodnicząca  nie zauważyła  negatywnych  aspektów  tej sprawy  w

postępowaniu  osoby  publicznej  tj. Radnego  Rady Miejskiej  i Dyrektora  Zespołu  Szkół  nr 1 w

Nowym  Tomyślu.

Radny  poinformował,  że otrzymał  bardzo  sympatyczny  SMS od Pani Radnej  Sejmiku

Województwa  Wielkopolskiego  Zofii  Szalczyk,  który  odczytał  Radzie  Powiatu:,,lrku,  wczoraj  na

sesji sejmiku  Województwa  Wielkopolskiego  podjęliśmy  uchwałę  o zmianie  wieloletniej

prognozy  finansowej.  W ramach  tej  zmiany  uchwaliliśmy  nowe  zadanie  dotyczące  budowy  na
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odcinku  drogi  305 w Nowym  Tomyślu  wiaduktu  nad torami  kolejowymi.  Zaplanowaliśmy

budżet  na ten cel w kwocie  75.000.000,00  zł. Jest to jedno  z największych  nowych  zadań

inwestycyjnych  Samorządu  Wielkopolskiego  w zakresie  infrastruktury  drogowej.  Jest to

wynikiem  kilkuletnich  starań  radnych  Wojewódzkich  PSL, w tym  moich  jako  Przewodniczącej

Sejmiku.  Dzięki  naszym  staraniom  Zarząd  Województwa  podpisał  w 2018  roku  porozumienie

z Burmistrzem  Nowego  Tomyśla  i Starostą  Powiatu  Nowotomyskiego  Ireneuszem  Kozeckim

porozumienie  w sprawie  opracowania  dokumentacji  projektowej.  Wydane  przez  Wojewodę

pozwolenie  na budowę  jest  efektem  wykonania  ciążącego  na nim obowiązku.  Złożyłam

interpretację  do Marszałka  w sprawie  nieobecności  przedstawiciela  Zarządu  na spotkaniu  w

dniu  24  maja  w  Nowym  Tomyślu.  Uważam,  że Zarząd  Województwa  jako  jednostka

zarządzająca  drogą  305  i Samorząd  Województwa  jako  finansujący  budowę  inwestor  powinni

być pierwszymi  podmiotami  na takim  spotkaniu.  Ubolewam,  że nie docenia  się  naszej  roli  w

podjętej  decyzji  o wprowadzaniu  budowy  wiaduktu  do planów  inwestycyjnych  województwa.

Pozdrawiam,  Zofia  Szalczyk."  Radny  Kozecki  stwierdził,  że dzięki  Zarządowi  Województwa

Wielkopolskiego,  kolacji  PO PSL w Sejmiku  podjęto  tak  ważną  uchwałę  dla Nowego  Tomyśla.

Radny  podziękował  Marszałkowi  Wojciechowi  Jankowiakowi,  radnej  Sejmiku  Województwa

Wielkopolskiego  Zofii Szalczyk  oraz Wielkopolskiemu  Zarządowi  Dróg Wojewódzkich  za

wieloletnie  angażowanie  w opiekę  nad koordynacją  tej sprawy.  Radny  jako  Prezes  Zarządu

Miejsko-Gminnego  Polskiego  Stronnictwa  Ludowego  w  Nowym  Tomyślu  i koordynator

współpracujący  przez  wiele  lat z Urzędem  Marszałkowskim,  Wielkopolskim  Zarządem  Dróg

Wojewódzkich  i Burmistrzem  Nowego  Tomyśla  podziękował  za współpracę  na rzecz  powstania

tej  inwestycji  drogowej.  Radny  podziękował  członkom  stowarzyszenia  -  Maciejowi

Kasprzakowi,  Mieczysławowi  Michalczakowi  za społeczne  zaangażowanie  na rzecz  powstania

tej  inwestycji.  Radny  podziękował  mieszkańcom  Gminy  Nowy  Tomyśl  i Powiatu

Nowotomyskiego  oraz  ludziom  dobrej  woli,  aby  ta inwestycja  mogła  być realizowana.

- Przewodnicząca  odczytała  pismo  AO.BR.0004.27.2023  z dnia 10 maja br., które  radny

Ireneusz  Kozecki  przedstawił  wyrywkowo:  ,,Sz.  P. Ireneusz  Kozecki  Radny  Rady Powiatu

Nowotomyskiego.  W związku  z pismem  złożonym  przez Pana na XLVII sesji Rady Powiatu

Nowotomyskiego  w dniu  26 kwietnia  br. do Przewodniczącej  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

w sprawie  nieobecności  delegacji  Szkoły  pod Pomnikiem  Powstańców  Wielkopolskich  w dniu

27.12.2022  r. informuję,  że zgodnie  z art. 14 ust. 3 ustawy  z dnia 5 czerwca  1998  r. o

samorządzie  powiatowym,  zadaniem  przewodniczącego  jest  wyłącznie  organizowanie  pracy

rady oraz  prowadzenie  obrad  rady.  Przewodniczący  Rady nie  posiada  kompetencji  do

rozstrzygnięcia  ewidentnego  sporu  pomiędzy  Radnym,  a Dyrektorem  Szkoły.  Przewodniczący

Rady nie jest  również  pośrednikiem  w przekazywaniu  korespondencji  Radnego  Dyrektorowi

Szkoły,  którego  w całości  dotyczy  treść  pisma.  W sprawie  nieobecności  delegacji  Zespołu  Szkół

nr  1  w  Nowym  Tomyślu  podczas  obchodów  104  Rocznicy  Wybuchu  Powstania

Wielkopolskiego  otrzymał  Pan dwukrotnie  odpowiedź  Dyrektora  Szkoły.  Z odpowiedzi  tych

wynikało,  iż taka,  a nie  inna  (z różnych  względów)  była  decyzja  Dyrektora  Szkoły.

Kontynuowanie  tego  tematu  na kolejnych  sesjach  Rady uważam  za bezprzedmiotowe  i

bezzasadne.  Jeśli  jest  Pan  zainteresowany  prowadzeniem  dalszej  korespondencji  w

przedmiotowej  sprawie,  swoje  pisma  proszę  adresować  bezpośrednio  do Dyrektora  Szkoły.

Pismo  z dnia 28 marca  br. złożone  na XLVII sesji Rady Powiatu  Nowotomyskiego  zostało

przekazane  Dyrektorowi  Szkoły  celem  ustosunkowania  się  do stawianych  w nim zarzutów."

Przewodnicząca  stwierdziła,  że widzi  pozytywy  tej sprawy,  podczas  gdy  radny  Kozecki

stwierdził,  że widzi  jedynie  negatywy  z tego,  że ta delegacja  nie była  obecna  na tej  konkretnej

uroczystości.  Od tego  czasu odbyło  się kilka uroczystości,  w których  delegacja  szkoły  była

15



obecna  pod  pomnikiem,  zarówno  3, jak  i 8 maja.  Przewodnicząca  poinformowała,  że odbyła

rozmowę  z Dyrektorem  Szkoły  podczas  której  zapewnił,  że ze swojej  strony  będzie  pilnować

tego,  aby przedstawiciele  szkoły,  uczniowie  zawsze  uczestniczyli  w takich  delegacjach.

Przewodnicząca  oznajmiła,  że pisma  były  kierowane  na Radę Powiatu,  ponieważ  radny  składał

ustne  informacje  lub zapytania  w sprawie  nieobecności  delegacji  i Przewodnicząca  w imieniu

radnego  Kozeckiego  pisała pisma  i zapytania  do Dyrektora  z prośbą  o wyjaśnienie  tej

nieobecności.  W związku  z tym,  pisma  od Dyrektora  Szkoły  były  kierowane  na Radę Powiatu,

a nie  osobiście  do  radnego.  Przewodnicząca  uznała,  że mając  na uwadze  wcześniej

wymienione  pozytywy,  drążenie  tego  tematu  nie ma sensu.  Przewodnicząca  dodała,  że jeśli

radny  ma jakieś  uwagi,  co do sposobu  odpowiedzi  na pisma,  do zachowania  dyrektora  lub

wywiązywania  się z obowiązków,  to przewodnicząca  rady  nie jest  zwierzchnikiem  dyrektora.

Zwierzchnikiem  dyrektora  jest  organ  w postaci  zarządu  powiatu  i tam  prosi  kierować  swoje

zarzuty.  Przewodnicząca  dodała,  że pismo,  które  radny  Kozecki  odczytał  na poprzedniej  sesji

skierowane  było  do Przewodniczącej,  natomiast  nie zawierało  ani jednego  pytania,  ani jednej

kwestii  bezpośrednio  skierowanej  do Przewodniczącej.  Przewodnicząca  poinformowała,  że

kończy  ten temat,  ponieważ  nie chce wchodzić  w dalsze  dyskusje  i stara  się  widzieć  w tej

sprawie  wyłącznie  pozytywy.  Przewodnicząca  oddała  głos Staroście,  który  niejako  został

wywołany  do odpowiedzi  odnośnie  podpisania  dokumentów,  które  miało  miejsce  tydzień

temu.

- Starosta  stwierdził,  że nie odebrał  wystąpienia  radnego  Kozeckiego  jako  uwagi  do starosty.

Wojewoda  Wielkopolski  i służby  Wojewody  zwróciły  się  do Starosty,  żeby  zorganizować  takie

spotkanie,  co niniejszym  zostało  uczynione.

- Radny  Ireneusz  Kozecki  (Ad Vocem)  zauważył,  że w ostatnim  piśmie,  które  zostało

skierowane  do Rady  Powiatu  dnia  23 maja  br. dyrektor  pisze,  że w  tradycji  szkoły  jest  składanie

kwiatów  przez  uczniów,  a nie przez  pracowników.  Radny  dodał,  że dnia  3 maja  br. pracownik

szkoły  składał  wiązankę,  a nie uczniowie.  Radny  stwierdził,  że dziwne  jest  to,  iż nie reagujemy

na taką  sytuację.  Na zdjęciu  z obchodów  3 maja widoczny  jest  pracownik,  który  składa

wiązankę.

- Przewodnicząca  poinformowała,  że radny  Kozecki  porusza  wyżej  wymieniony  temat  od kilku

sesji Rady  Powiatu.  Przewodnicząca  dodała,  że podczas  poprzedniej  kadencji  Rady Powiatu,

radny  Kozecki  również  nie był  obecny  pod pomnikiem  mimo,  że radny  był  wtedy  starostą.

Przewodnicząca  poprosiła  o zakończenie  tej  dyskusji,  ponieważ  zdarzają  się  różne  sytuacje  i

wydarzenia,  które  wpływają  na nieobecność  podczas  uroczystości.

- Radny  Ireneusz  Kozecki  (Ad  Vocem)  poprosił  o podanie  przykładu,  kiedy  radny  był  nieobecny

podczas  składania  wiązanek.

- Przewodnicząca  odpowiedziała,  że nieobecnośćamiała  miejsce  3 maja  5 lat  temu.

- Radny  Sylwester  Kamyszek  złożył  życzenia  Przewodniczącej,  Staroście  oraz wszystkim

samorządowcom  z okazji  obchodów  w dniu  27 maja  Dnia  Samorządowca.  Radni  na co dzień

wykonują  zadania  związane  z samorządem,  dlatego  należy  co roku  pamiętać  o tym  dniu.  Radny

dodał,  że w dniach  od 3 do 5 czerwca  br. w Sielinku  odbędą  się  Krajowe  Dni Pola. Jest to

impreza  organizowana  corocznie  przez Wielkopolski  Ośrodek  Doradztwa  Rolniczego  pod

patronatem  m. in. Ministra  Rolnictwa  i Rozwoju  Wsi.  Na tej  imprezie  swoje  stoisko  ma Powiat

Nowotomyski,  a także  wystawia  się wiele  różnych  firm  i instytucji.  Radny  bardzo  serdecznie

zaprosił  na obchody  Dni Pola.

- Wiceprzewodniczący  Zbigniew  Markowski  oznajmił,  że radny  Kozecki  sprowokował

Wiceprzewodniczącego  do zabrania  głosu  i wyraził  spostrzeżenie,  że nie ma żadnych  uwag,  co

do pracy  Przewodniczącej  Rady. Wiceprzewodniczący  stwierdził,  że radny  Kozecki  mógł
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napisać  i zwrócić  uwagę  na temat  nieobecności  delegacji  szkoły,  co byłoby  wystarczające.

Wiceprzewodniczący  zapytał,  czy radny  Kozecki  sądzi,  iż starosta  nie zareagował  w tej

sprawie?  Wiceprzewodniczący  stwierdził,  że starosta  na pewno  podjął  kroki  w tej  sprawie,

ponieważ  delegacja  była  obecna  na kolejnych  uroczystościach.  Wiceprzewodniczący  dodał,  że

nie należy  dalej  kontynuować  tego  tematu.  Wiceprzewodniczący  odniósł  się  do tematu

budowy  wiaduktu  w Nowym  Tomyślu  i oznajmił,  że Wojewoda  podpisał  pozwolenie  na

budowę  wiaduktu,  na co czekaliśmy  wiele  lat. Wiceprzewodniczący  poinformował,  że w

Komitecie  było  wielu  ludzi,  którzy  działali  w tej sprawie,  a nie wyłącznie  Przewodniczący

Komitetu  Mieczysław  Michalczak.  Wiceprzewodniczący  zapytał,  w jakim  okresie  będzie

realizowana  ww.  inwestycja?

- Radny  Ireneusz  Kozecki  poinformował,  że inwestycja  będzie  realizowana  w perspektywie

finansowej  na lata  2023  -  2026.

- Starosta  stwierdził,  że jest  mu przykro,  że w wielkich  sukcesach  potrafimy  doszukać  się

problemów.  Starosta  dodał,  że nowy  przebieg  drogi  wojewódzkiej  powinien  być  dla  wszystkich

ogromną  radością,  bez względu  na to, ile czasu to trwało.  Powinniśmy  cieszyć  się,  że

podpisanie  przez  Wojewodę  pozwolenia  na  budowę  odbyło  się  w obecności  Burmistrza

Nowego  Tomyśla,  radnych  Gminy  Nowy  Tomyśl  oraz  lokalnego  środowiska.  Równie  dobrze

Wojewoda  mógł  podpisać  decyzję  w  swoim  gabinecie.  Starosta  oznajmił,  że  należy

pogratulować  i podziękować  Zarządowi  Województwa  Wielkopolskiego,  że uznał  to zadanie

za ważne.  Ponadto,  Starosta  z niecierpliwością  czeka  na pozwolenie  na budowę  innej  dużej

inwestycji  tj.  budowa  drogi  powiatowej  Opalenica  -  Lwówek.

- Radny  Ireneusz  Kozecki  oznajmił,  że w pełni  zgadza  się  z poglądem  starosty.  Radny  wyraził

smutek,  że na spotkaniu  z Wojewodą  zabrakło  pewnych  osób,  które  powinny  się  tam  znaleźć.

- Przewodnicząca  stwierdziła,  że do  tej  pory  radni  działali  jednym  głosem  w  ważnych  sprawach

i w interesie  mieszkańców  powiatu  nowotomyskiego,  dlatego  zaapelowała  do radnych,  aby

powrócić  do dobrych  zwyczajów  i nadal  współpracować  i zajmować  się  rzeczami  istotnymi  i

ważnymi  dla mieszkańców  powiatu.

IO.  Zamknięcie  XLVIII  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  poinformowała,  że kolejną  sesję  planuje  na 28 czerwca  br. na godzinę

13.00.

Przewodnicząca  o  godz.  14.22  zamknęła  obrady  XLVIII  sesji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Nagranie  obrad  XLVlli  sesji  Rady Powiatu  stanowi  załącznik  nr 16  do protokołu.

PRZEWODNICZĄCA  RADY

ko.k  CĄgbq
Renata  Gruszka

Przygotował(a):  Patrycja Dembniak

Przygotowano  przy  pomocy  programu  eSesja.pl

17


